
Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolas 

Skolas padomes sanāksmes protokols Nr.1   30.10.2024. 

Sanāksme notiek: Indriķa Zeberiņa Kuldīgas pamatskolā, 115.kabinetā. 

Sanāksme sākas: 18:00. 

Sanāksmi vada Linda Silvestrova, protokolē  Daira Blīgzna. 

Sanāksmē piedalās: Ivo Kūlainis, Linda Silvestrova, Sarmīte Dārziņa, Gatis Rautiņš, Daira Blīgzna, 

Ivo Lūris, Inese Sausserde-Čīma, Baiba Mateviča, Mārcis Vētrājs, Sandra Megne, Daiga Sermole, 

Agnese Bunka, Madara Grīnberga, Juris Freibergs, Sandra Poriņa, Artis Ābele, Jolanta Jansone, Agnese 

Freiberga, Liene Jansone, Justīne Egle, Diāna Patjušenkova, Jānis Pētersons, Lelde Lisovska, Santa 

Miltoviča, Inguna Šimpermane, Inga Raimate, Aija Žebeka - Šerbeka. 

Balsstiesīgas personas: Linda Silvestrova, Sarmīte Dārziņa, Gatis Rautiņš, Daira Blīgzna, Mārcis 

Vētrājs, Sandra Megne, Daiga Sermole, Agnese Bunka, Madara Grīnberga, Juris Freibergs, Artis Ābele, 

Jolanta Jansone, Agnese Freiberga, Liene Jansone, Justīne Egle, Diāna Patjušenkova, Jānis Pētersons, 

Lelde Lisovska, Inguna Šimpermane, Inga Raimate. 

 

Darba kārtība: 

1. I.Zeberiņa Kuldīgas pamatskolas (turpmāk – Skola) padomes priekšsēdētāja un priekšsēdētaja 

vietnieka ievēlēšana. 

2. Skolas līdzpārvaldes aktivitātes un Skolas aktuālie pasākumi 

3. Skolas mācību process un vērtēšana 

4. Saziņa ar skolas pedagogiem – ierobežojošais laiks 

5. Satiksmes drošības Skolas teritorijā 

6. Skolēnu drošība uz ceļa 

7. Skolas brīvā wi-fi pieslēguma ierobežošana 

8. Nepieciešamas izmaiņas Skolas padomes nolikumā 

9. Nepieciešamību veikt skolēnu un vecāku aptaujas par Skolas organizētajiem pasākumiem 

Sanāksmes darba gaita: 

1. Skolas padomes priekšsēdētāja ievēlēšana: 20  balsis  PAR , PRET nav, ATTURAS nav, tiek 

ievēlēta Linda Silvestrova.  

Skolas padomes priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšana: 20 balsis PAR, PRET nav, ATTURAS nav, 

tiek ievēlēts Gatis Rautiņš. 

2. Baiba Mateviča informē par skolas līdzpārvaldes darbību un aktuālajiem pasākumiem skolā. 

Skolas līdzpārvaldē aktīvi darbojas jaunieši no 4.-9.klasei,skolas līdzpārvaldes prezidente- 9.a 

klases skolniece Samanta Vīķe. Skolas līdzpārvalde aktīvi lieto sociālos tīklus- facebook, 

instagram,tiktok,tajos publicējot aktualitātes par skolā notiekošajiem pasākumiem un ikdienas dzīvi. 

Līdzpārvaldes bērni ir arī izveidojuši skolā depozīta pudeļu vākšanas konteineru Skolas iekštelpās, kuru 



mērķis šķirot depozīta pudeles un nodot depozīta pudeles, bet par iegūtajiem līdzekļiem iegādāties 

līdzpārvaldes darbībai nepieciešamas lietas. 

Turpinās projekts “Hei, vecāki uz skolu!”, aicinājums vecākiem aktīvi piedalīties un iesaistīties 

skolas dzīvē un ikdienā. Sīkāka informācija pieejama pie skolas līdzpārvaldes, B.Matevičas  vai Skolas 

padomes priekšsēdētājas L.Silvestrovas. Projekts aktuāls līdz mācību gada beigām.  

Šī gada 8.novembrī skolas teritorijā  norisināsies Mārtiņdienas tirgus, lūgums apmeklēt arī 

vecākiem, kuriem ir iespēja ierasties. 

Šī gada 14.novembra vakarā, skolas iekšpagalmā tiks atzīmēti Latvijas valsts svētki, lūgums katram 

bērnam ņemt līdzi savu krūzīti tējai.  

Ziemassvētku pasākums norisināsies skolā, šī gada 19.decembrī, divās daļās: 4.-9.klase un 1.-

3.klase, pirmsskola. Uz pasākumu vēlams ierasties čībās un līdzi ņemot spilvenu uz kura sēdēt. 

Skolas mājas lapā zeberina.psk.kuldigasnovads.lv pieejams pasākumu kalendārs un cita aktuālā 

informācija par skolu. 

B.Mateviča aicina Skolas padomes pārstāvjus informēt vecākus, lai tie seko līdzi un piedomā pie 

bērnu apģērba izvēles apmeklējot pasākumu, lai tas būtu atbilstošs svētkiem. 

3. Skolas direktors Igo Kūlainis informē par mācību sasniegumiem un vērtējumu tendencēm. 

Salīdzinājumā ar iepriekšējo mācību gadu, vērtējumi ir uzlabojušies un samazinājies skolēnu skaits ar 

nepietiekamiem vērtējumiem. 

Skolas direktors informē arī Skolas padomi par jauno vērtēšana kārtību. 

4. Par Skolas padomes aktuālajiem jautājumiem informē Linda Silvestrova. 

➢ L.Silvestrova aicina turpmāk ar Skolas pedagogiem saziņu telefoniski veikt tikai darba 

dienās laikā no 8:00 līdz 17:00. Savukārt klašu vecāku grupu čatos saziņu veikt darba 

dienās, laikā no 7:00  līdz 20:00. Ārkārtēju situāciju gadījumos saziņa rakstveidā darba 

dienās laikā no 7:00 līdz 20:00 var tikt veikta arī ar Skolas pedagogu, tomēr vecākam ir 

jāssaprot, ka Skolas pedagogs atbildi var sniegt saziņas laikā – darba dienās no 8:00 līdz 

20:00. Tāpat arī L.Silvestrova norāda, ka oficiālai saziņai un kavējumu pieteikšanai 

vislabāk izmantot e-klasi, kur var rakstīt aktuālos jautājumus arī ārpus darba laika un 

pedagogs sniegs atbildi savā darba laikā. 

➢ Skolas padomes pārstāvji izsaka arī aicinājumu pievērst uzmanību klašu whatsapp grupu 

čatiem, kā pieaugušo tā arī bērnu grupu čatiem, lai savstarpējā saziņa notiktu cieņpilni un 

korekti, ievērojot pieklājības normas. 

➢ L.Silvestrova aicina atgādināt vecākiem par satiksmes noteikumu ievērošanu stāvlaukumā, 

t.sk., bērnus no automašīnas izlaist apstājoties stāvlaukumā un automašīnas neatstāt, kā arī 

nestāvēt, lai bērnus izlaistu uz stāvlaukuma iebraucamās daļas.  

L.Silvestrova aicina Skolas padomi balsot par  jautājuma aktualizēšana – satiksmes 

drošības un kvalitātes uzlabošanu skolas apkaimē. Skolas padome lemj atkārtoti rakstīt 



Kuldīgas novada pašvaldībai aicinājumu iekļaut dienas kārtībā jautājumus un rast 

risinājumus: 

• par ātruma ierobežojuma zīmes uzstādīšanu skolas teritorijā 10km/h 

• Pie skolas galvenās ieejas gājēju pārejas pārcelšanu 

• Aizliegt kreiso pagriezienu izbraucot no skolas teritorijas darba dienās laikā no 

8:00 līdz 9:00 

20 balsis  PAR, PRET nav, ATTURAS nav. 

➢ L.Silvestrova aicina aktualizēt informāciju vecāku grupu čatos par satiksmes drošību gada 

tumšajā laikā un aicina vecākus nodrošināt un bērniem lietot atstarotājus. 

L.Silvestrova aicina Skolu aktualizēt jautājumu mācību stundās un izmantot Valsts 

policijas piedāvājumu “Drošības dienas skolās”. 

Balsošana par Valsts policijas pārstāvji pieaicināšanu skolā 1.-9.klašu skolēniem 

informatīvā pasākumā par satiksmes noteikumu ievērošanu “Drošības diena skolā".  

20 balsis PAR, PRET nav, ATTURAS nav. 

➢ Saistībā ar Skolas brīvā wi-fi tīkla pārslodzi, tādējādi gan Skolas administrācijas darba 

procesa palēnināšanu, gan Skolas skolēna mācība procesa organizēšanas un nodrošināšanas 

procesa pasliktināšanos, Skolas padome tiek aicināta balsot par skolas brīvo wi-fi 

pieslēguma aizvēršanu, lai netraucētu gan Skolas administrācijas process, gan mācību 

process tiktu nodrošināts bez sarežģījumiem.  

20 balsis PAR, PRET nav, ATTURAS nav. 

➢ L.Silvestrova aicina balsot par izmaiņām Skolas padomes nolikumā: 

• Skolas padomē būtu katras klases pārstāvis nevis klašu grupas pārstāvis, kā arī 

klases pārstāvis ir tiesīgs nepieciešamības gadījumā pilnvarot citu vecāku no klases 

vai paralēlās klases, kas Skolas padomes sēdi apmeklēs. Minētajā situācijā ir 

nepieciešams mainīt nolikuma 2.1.5.punktu. 

20 balsis PAR, PRET nav, ATTURAS nav. 

➢ L.Silvestrova norāda par nepieciešamību Skolai veikt regulāras vecāku aptaujas par Skolas 

rīkotajiem pasākumiem, lai apzinātu skolēnu un vecāku vēlmes pasākumus un veicinātu 

Skolas organizēto pasākumu labāku apmeklētību.  

20 balsis PAR, PRET nav, ATTURAS nav. 

 

5. Nākamajā sapulcē lemt par skolas biedrības “Kuldīgas 2.vidusskolas “Esi savējais" atbalsta 

biedrība “ nepieciešamību, mērķiem, pārdēvēšanu un vecāku iesaisti. 

 

Nolēma: 



1. Skolas padomes priekšsēdētāja amatā ievēlēta Linda Silvestrova, priekšsēdētāja vietnieka 

amatā ievēlēts Gatis Rautiņš. 

2.  Rakstīt vēstuli Kuldīgas novada pašvaldībai ar jautājumiem un ieteikumiem satiksmes drošības 

uzlabošanai Skolas apkaimē.  

3. Rīkot “Drošības diena skolā “, piesaistot valsts policijas pārstāvjus. 

4. Skolas brīvo wi-fi pieslēgumu aizvēršana. 

5. Skolas padomes nolikumā 2.1.5.punkta izmaiņas – ievēlot padomes sastāvu un priekšēdētājs un 

tā vietnieku uz 2 gadiem. 

6. Pēc skolas rīkotājiem pasākumiem veikt aptauju par pasākuma kvalitāti.  

 

 

Sanāksme beidzās: 19:40 

 

 

 

 

 


